
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-20-292036 

Zaaknummer Z-19-083029 

Naam commissielid B. Huisman 

Fractie  

Onderwerp Commissievragen GroenLinks (B. Huisman) raadscie. 20-8 

agendapunt 9.1 Wensen en bedenkingen concept RES-NHN 

Datum waarop de vraag is gesteld 17 augustus 2020 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

U stelt in het raadsvoorstel voor om voor het Medembliks grondgebied "zowel voor de zoekgebieden 

op land als op het IJsselmeer" geen nieuwe windturbines toe te staan. 

 

U stelt in de besluitvorming van het raadsvoorstel "Het IJsselmeer is ons dierbaar, het is niet voor 

niets een natura-2000-gebied. Daarnaast bevindt zich voor de kust van Medemblik een van de 

mooiste zeilwateren ter wereld. Daar zijn we trots op en willen we behouden." 

 

Op pagina 93 en 94 van de RES NHN staat een voorbeeld hoe 25 windturbines op het ijsselmeer 

ingepast zouden kùnnen worden, meer richting de afsluitdijk, op een uitloper van ons grondgebied. 

 

Als argumenten worden dus genoemd: 

 het natura2000 gebied, maar voor zover wij weten zouden aanpassingen in de huidige dode 

bodem juist goed zijn voor een natuurgebied en kunnen windturbines stilgezet worden bij 

overvliegende vogels (zie voor beiden https://www.natuurenmilieu.nl/blog/windmolens-en-

het-leven-eromheen/)  

 Het zeilwater, maar zoals te zien is bevind dit voorbeeld zich niet voor de medemblikse 

kust, en zou het slechts een kleine plek in het zeilwater zijn? 

 

1.  Wat is het probleem, stel dat dit op deze manier van pagina 93/94 ingepast zou worden, 

met windturbines in het IJsselmeer richting de afsluitdijk? 

antwoord  We willen het open Westfriese landschap niet nog meer beïnvloeden door het plaatsen 

van nieuwe windmolens. We vinden dat dit al te zeer beïnvloedt is, onder andere door 

de windmolens in Hollands Kroon.  

Tijdens de lokale bijeenkomsten merkten we ook dat inwoners erg kritisch zijn op het 

plaatsen van windmolens.   

Tenslotte hebben we de indruk dat de raad ook kritisch staat tegenover het plaatsen 

van windmolens. Dit blijkt uit aangenomen motie ‘minimale afstand windtribunes tot 

woningen’ van 19 maart jl. 



 

 

Dit zijn aanvullende argumenten om geen nieuwe windmolens op ons grondgebied erbij 

te willen.  

 

 


